
Onderwerp: Vragen bij agendapunt 10 inzake Verzoeken tot agendering (Bewonersavond 11 april 
2019)

Geachte griffier,

Hierbij de vragen die ik vanavond in eerste instantie wil inbrengen.

1. De bewonersavond werd geleid door een onafhankelijke gespreksleider.

     Was deze gespreksleider op de hoogte van de schriftelijke 
uitnodiging met de agenda van de avond zoals deze als oproep bij de 
belanghebbenden, bewoners en overigen, in de brievenbus is gestopt?

2. Wat vindt u van de volgende stelling: "Participatie van bewoners is 
prima, maar zadel de mensen binnen een wijk niet op om tegengestelde 
belangen/meningen van de ene straat met de andere zelf op te lossen"?

3. Idee/voorstel voor een "wijk verkeersmanager".

     Onderhavige kwestie loopt inmiddels al meerdere jaren en een 
wandeling/schouw van de gemeente met de betrokken bewoners ter plekke 
toont betrokkenheid.

     Wat vindt u in deze van het voorstel om een wijk-verkeersmanager 
in het leven te roepen, die bewoners bezoekt en met ze Life en ter 
plekke door de wijk loopt om de situaties te zien en te bespreken?

4. Wat is uw reactie en antwoord op het gestelde in de brief dd. 5 mei 
van de bewoners, waar men u aanspreekt op onder andere *uw uitnodiging 
om mee te discussiëren over het behoud- of het eventueel laten vervallen 
van de knip Willem Boyeweg, *het verkeersadvies met de gekleurde 
toelichting waarbij volgens de samensteller vooral de emotie van de 
bewoners parten speelden en *de besluitvorming inzake de Knip, waar op 
die avond van 11 april, naar later bleek, de mededeling "we hebben 
besloten" niet terecht was omdat uiteindelijk het besluit door B.en W. 
pas bijna twee weken later, op 23 april 2019 is genomen.

Met vriendelijke groet,

Paul Wessels.


